
 

 

 Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag 17. januar 2023 kl. 17.00-19.30. 

Lærerværelset 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, Heidi Buch,, Rasmus Due Foli 

 Michael Pfeiffer, Kenneth Per Jeanty Jensen,  

 

Suppleanter:  Martin Peter Ballisager Svensmark 

 

Gæst: Marlene Løvbo (ML) 

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC), Mette S. Gertz (MS) 

Konstitueret Skoleleder: Thomas Flindt Haarh (TF), 

 

Elevrådsrepræsentanter:Anna Stjernholt Ejerskov og Maja Hundstrup Albeck 

 

Afbud: Marlene Aaris Møllegaard Stærke, Vinni Højgaard, og Kristopher Skøtt Larsen 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Rasmus Due Foli 

 

Referent: Marlene Løvbo (ML) 

 

Næste møde: 22 Februar kl. 17-19.30 

 

   



 

 

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces 

kl. 17.00-17.10 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i 

december 2022 

Godkende og underskrive referatet fra sidste møde 

kl. 17.10-17.20 Pkt. 2. 

Nyt fra elevrådet 

Orientering og drøftelse   Nyt fra elevråd 

Der foreligger ikke et referat fra sidste elevrådsmøde. Dette 

henstilles til altid at foreligge forud for et SB-møde.  

 

Elevrådet har på sidste møde snakket om indkøb af nye 5 og 8 

mands mål. 8 målene sættes op først. Der bliver lagt måtter på 

græsset, som faldunderlag, så græsset kan komme igennem. Der 

bliver sat nye net på basketkurvene. 

 

Brugen af telefoner blev også drøftet på mødet.  

 

Elevrådet skal til København, hvor de skal på besøg i 

folketinget. TH følger op på dato.  



 

 

Kl. 17.20-17.50 Pkt. 3. 

Tilsyn Princip for 

anvendelse af 

elektroniske enheder på 

Tved Skole 

 

Drøftelse, beslutning og 

godkendelse 

 

Opfølgning på sidste SB-møde ift. Princip for EE (elektroniske 

enheder fx smart watches og smart phones) på Tved Skole.  

Princippet er revideret. Godkendt. Ændringen er i korte træk, at 

alle medbragte EE nu skal afleveres ved skolestart og udleveres 

igen, når skoledagen er slut. Ændringen sker på baggrund af en 

EE-rundspørge blandt lærere og elever. SB ønsker at hjælpe 

eleverne med at være i skole uden fx at skulle tænke på at skulle 

svare på en besked eller at ringe hjem ved brug for hjælp i stedet 

for at gå til en voksen på skolen/SFO. 

Skolebestyrelsen ser løsningen med egnede opbevaringskasserne 

i aflåste skabe som en prøveordning frem til sidste 

skolebestyrelsesmøde inden sommerferien.  

 

Det gælder også i SFO-tiden, her skal EE være gemt i taskerne. 

 

Ændringen kan tidligst sættes i gang fra uge 8. 

Vi ser det som meget nødvendigt at differentiere i forhold til de 

udfordringer, de enkelte elever har kan have. Ordblinde elever 

skal have lov til at have deres telefoner i timerne, idet telefonen 

har nogle hjælpemidler som er mere anvendelige, end de 

hjælpemidler computerne har. Telefonerne må ikke bruges i 

frikvartererne.  



 

 

17.50 - 17.55 Tak til elevråd & frisk 

kaffe 

 Her stod noget af punkt 3’s tekst. Det er så flyttet op under punkt 

3.  

kl. 17.55-18.30 Pkt. 4. 

Princip for 

kontaktforældre skal evt. 

revideres inden 

kontaktforældremødet. 

Drøftelse og beslutte. Princippet blev revideret. Godkendes på næste møde, da SB har 

brug for feedback fra kontaktforældrene vedrørende valg af 

fremtidigt kontaktforældreråd for klassen- eller årgangen. SB har 

indbudt alle kontaktforældre til et dialogmøde kl. 17-18.30 den 

1.2.23, dvs. før årsmødet for alle forældre på Tved Skole med 

følgende dagsorden: 

1. Dialog i forhold til tilsyn med Princip for kontaktforældre:  

A. Er man kontaktforældreråd for klassen eller årgangen på 

Tved Skole? 

B. Opgaver som kontaktforældre? Fx arrangementer, byde 

nye elever og deres forældre velkomne. Èn idé kunne 

være at udvikle en fælles velkomstbrevskabelon, der 

tilrettes af de forskellige kontaktforældreråd og gives til 

alle nye forældre. Skabelonen drejer sig fx om 

kontaktforældreråd, klassekassen, mødested for forældre 

på Aula/FB m.v.  

2. Dialog om Mad- og måltidspolitikken, skal den revideres? 

3. Orientering om Princip for EE på Tved Skole, som vi fornyeligt 

har ført tilsyn med.  

4. Spm.: Er der punkter/områder, som I gerne vil have, at vi 

fremadrettet drøfter i SB?  

Dagsordenen udsendes til kontaktforældrene sammen med 

relevante principper. 

. 



 

 

kl. 18.30-18.45 Pkt. 5 

Påbegynde drøftelse om 

overgang mellem basis og 

modtagerskole.  

 

 

Orientering og drøftelse 

 

Flyttes til næste skolebestyrelsesmøde. 

kl.18.45 - 19.00 pkt. 6 

Årsmøde 

Drøftelse Karen kontakter leder for forældrerådgivningen under skole og 

forældre for at høre, om hun vil komme ud og holde et foredrag 

om skolevægring og angst. Før referatet er blevet sendt ud, har 

lederen meldt tilbage, at hun desværre er optaget. 

Foredragsholder bliver TF, der vil berige forældrene med en 

masse god viden m.v. om digital dannelse.  

 

Beretningen afholdes af formanden, efterfølgende deltager SB i 

dialogen, der måtte opstå. 

Karen sender et udkast til beretningen, SB kommenterer på 

denne. 



 

 

Kl. 19.00-19.10 Pkt. 7 

Nyt fra personalet   

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner.  

Oplæg ved medarbejderne og efterfølgende drøftelse 

 

SFO: Præsentation af nye medarbejder Sara, Marius og Rasmus 

(starter i FSFO/SFO 1. februar). Ledelsen sender et nyhedsbrev 

ud med bl.a. præsentationen. Der arbejdes med en ny 

informationstavle, hvor det bliver lettere for børnene og 

forældrene at se, hvilke aktiviteter, der er sat i gang på dagen.  

 

Skoledelen: Børnene var trætte efter juleferien, men nu er de 

kommet godt i gang. Alle medarbejdere er spændte på den 

kommende ansættelsesproces af ny skoleleder, hvor der fx. 

sidder tre forældrerepræsentanter fra SB med i 

ansættelsesudvalget.  



 

 

kl. 19.10 - 19.20 Pkt. 8 

Nyt fra ledelsen 

   

  Orientering og drøftelse. Ledelsen giver en status på aktuelle emner 

TF: Stemningen i personalegruppen er rigtig god til trods for 

manglende øverste leder. Alle rykker sammen i bussen og 

hjælper, hvor man kan. TF har valgt ikke at søge stillingen.  

Der har været en kommunal del evaluering af mangfoldige 

læringsmiljøer, bestem af det politiske udvalg i Svendborg 

kommune. Evalueringen er udført af Rambøll og den bliver 

tilgængelig for alle forældre på Svendborg kommunes 

hjemmeside. 

 

Tved skole er tilfældigt udvalgt af arbejdstilsynet til et uanmeldt 

tilsyn med medarbejdernes psykiske arbejdsmiljø fra februar 

2023 og tolv måneder frem. 

PPR laver om på strukturen grundet færre midler og flere elever 

med behov for hjælp. Tværfaglige møder laves om til 

informationsmøder med forældre og relevant personale, mens 

KIM (Kommunalt Interne Møder) ændres til sparringsmøder 

mellem PPR og ledelse. 

Vi er allerede begyndt at kigge ind i næste skoleår, og  

budget for 2023 går i 0. 

4.c. har fået en ny kontaktlærer, Lisbeth (LK), mens Marie (ME) 

nu er i 1.a sammen med Trine (TP)  

 

Der ønskes en informationsskrivelse fra ledelsen, med 

information om nye medarbejder m.m.  



 

 

Kl. 19.20 - 19030 Pkt. 9  

Evt.    

 Næste SB møde 

● Undervisningsmiljøvurdering. Handleplan præsenteres. 

● Skolepatrulje 

● LOMA-bod 

● Skolebestyrelsen ønsker at få adgang til Rambølls 

rapport om evaluering af Mangfoldige læringsmiljøer, 

når den kommer i foråret.  

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøder 2022-2023 

15. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

6. oktober kl. 17-19.30 

10. november kl. 17-19.30 

12. december kl. 17-20 

17. januar kl. 17-19.30 

22. februar kl. 17-19.30 

16. marts kl. 17-19.30 

17. april kl. 17-19.30 

16. maj kl. 17-19.30 

14. juni kl. 17-20 

 

Dialogmøder med Børne- og Ungeudvalget 



 

 

22. 

august kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

16. 

november kl. 17-19 på Skårup Skole 

 

Kursus 

for nye skolebestyrelser 

2. 

november kl. 18-21. 

23. 

februar kl. 18-21 


